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2. novembra vakarā Iecavas 
kultūras namā sirsnīgi, jaudīgi 
un patriotiski izskanēja 
Iecavas Mūzikas un mākslas 
skolas koncerts «Ar mīlestību - 
Latvijai». Mazajā zālē skatītājus 
priecēja vizuāli plastiskās 
mākslas programmas audzēkņu 
darbu izstāde. 

Koncertā Iecavas Mūzikas un 
mākslas skolas (IMMS) pedago-
gu, esošo un bijušo audzēkņu 
priekšnesumus papildināja solisti 
Aira Rūrāne, Jānis Misiņš un Atis  
Ieviņš, kā arī jauktais koris «Ieca-
va». Muzikālo sniegumu emocio-
nāli bagātināja Jāņa Jaunsudra-
biņa un Māras Zālītes dzejas rin-
das, kuras bija ierunājuši skolas 
audzēkņi Arnolds Rodenkirhens, 

Patrīcija Keita Gridzbaure, Dace 
Naguraviča, Marta Zakarīte un 
Ksenija Siliņa. 

IMMS audzēkņu muzikālo 
varējumu iecavniekiem ir bijusi 
iespēja novērtēt dažādos pasā-
kumos arī iepriekš, bet vizuāli 
plastiskās mākslas programmas  
audzēkņu veikums kultūras namā 
bija redzams pirmoreiz. 

Šogad projektu konkursam 
«Iedzīvotāji veido savu vidi» tika 
iesniegti 11 projekti.  Izvērtējot 
projektu atbilstību konkursa 
nolikumam un sasniedzamos 
rezultātus, komisija atbalstīja 
visus iesniegtos projektus, 
kopumā to realizācijai atvēlot 
8,5 tūkstošus eiro.

Uzvar «Prieks 
mūsu bērniem»

Ar Latviju sirdī

2. novembrī konkursa komi-
sija, kuras sastāvā bija Iecavas 
novada pašvaldības administrāci-
jas būvniecības speciālists Juris 
Kuziks, grāmatvede Indra Bāliņa, 
projektu vadītāja Sintija Kalēja, 
SIA «Dzīvokļu komunālā saimnie-
cība» dārzkopības speciāliste Sar-
mīte Avota un sabiedrības pārstāve 
Jurina Berga, apmeklēja visas pro-
jektu īstenošanas vietas un izvēr-
tēja paveikto.

Komisija par labāko at-
zinusi projektu «Prieks 

mūsu bērniem», kura 
ietvaros Ozolu ielas 5 mājas pagalmā ierīkots rotaļu laukums 

bērniem. Labākā projekta īstenotāji tiks sumināti 18. novembra 
pasākumā Iecavas kultūras namā.
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Ludmila Šteinberga
bibliotēkas vadītāja 

Velga Ērgle
Dzimtmisas pamatskolas 
bioloģijas skolotāja

Sintija Kalēja
projektu vadītāja

Laikā no 1. oktobra līdz  
31. oktobrim notika pašvaldības 
konkursam «Iecavas novada 
uzņēmēju gada balva» pieteikto 
pretendentu vērtēšana.

Komisija atlasīja pieteikumus, 
kuri atbilst konkursa nolikumam, 
un vērtēja uzņēmējus, kuri ap-
stiprināja savu dalību konkursā. 
Vērtēšanas rezultātā tika pie-
ņemts arī lēmums par uzvarētāju 
katrā nominācijā.

Šogad tiks apbalvoti uzņēmēji 

Aicinām dzīvot 

videi draudzīgāk

Diāna Goldmane
sabiedrisko attiecību speciāliste

Bērnu bibliotēkas lasītājas 

gatavo svētku kūku Latvijai

No 15. oktobra līdz  
4. novembrim Latvijas 
bibliotēkās norit latviešu 
kulinārajam mantojumam 
veltīts kulinārijas konkurss-
erudīcijas spēle «Literatūras 
garša». Kulinārijas konkursa 
dalībniekiem jāizveido 
komanda, jāizvēlas latviešu 
literatūrā aprakstīts ēdiens un 
tas jāpagatavo.

24. oktobrī Bērnu bibliotē-
kā notika kulinārijas darbnīca. 
Bibliotekāru mudinātas piedalī-
ties konkursā, bibliotēkas lasītā-
jas Marsella, Laima, Dārta, Elza 
un Paula apvienojās komandā, 
lai pagatavotu Latvijas simtga-

Iepazīstam mežu 
daudzveidību

dei veltītu svētku kūku. Meitenes  
iedvesmojušās no Ievas Samaus-
kas dzejoļa «Kūka». 

Autore darbā izteiksmīgi un 
tēlaini stāsta, no kādiem produk-
tiem var pagatavot kūku jubilārei 
Latvijai. Jaunās kulināres biblio-
tekāres Līgas Gūtmanes vadībā 
soli pa solim, izmantojot Latvijas 
produktus, ar lielu interesi un 
degsmi piedalījās garduma tapša-
nā. 

Kūkas izdaiļošanai ar skaitli 
100 tika izmantotas dzērvenes.

Pagatavošanas process notika 
atraktīvi un jautri.

Nobeigumā meitenes iemācījās 
patstāvīgi pagatavot kūku, uzser-
vēt svētku galdu. Pie skaisti klāta 
galda pasākuma dalībnieces un 
bibliotēkas apmeklētāji nobaudīja 
svētku kūku. 

Pirmsskolas izglītības iestāde (PII) 
«Dartija» ir iesaistījusies Ekoskolu 
programmā un jau desmito gadu 
saņēmusi Ekoskolu Zaļo karogu.
Šī gada tēma ir «Mūsu vide».  
2. novembrī PII «Dartija» 
bērni un pieaugušie piedalījās 
Ekoskolu rīkotajā Rīcības dienā 
ar devīzi «NĒ vienreizlietojamai 
plastmasai!».

Uzrunājām Iecavas novada 
pašvaldības pārstāvjus, atgādinot 
ekoloģijas problēmas nozīmīgumu, 
un aicinājām jau tagad dzīvot videi 
draudzīgāk. Gatavojoties šai dienai, 
bērni mācījās šķirot atkritumus, lai 
Rīcības dienā šo ziņu nodotu Iecavas 
novada iedzīvotājiem. Bērni izgatavo-
ja grāmatiņas «Mūsu nākotnes vide» 
ar atgādinājumu, kā pareizi šķirot 
atkritumus. Bērni apmeklēja Ieca-
vas novada domi, Bērnu bibliotēku, 
pastu, kultūras namu, ugunsdzēsē-
ju depo, sporta skolu, Mūzikas un 
mākslas skolu.

Ekopadome

Dzimtmisas pamatskolā šī gada 
tēma Ekoskolu programmā ir 
mežs, tāpēc mēs ar interesi 
iepazīstam dažādus izziņas 
avotus, kur varam vairāk 
uzzināt par mežu un dzīvi tajā.

30. oktobrī mūsu skolā viesojās 
Latvijas Ornitoloģijas biedrības (LOB) 
pārstāvji Lāsma Semerova un Agnis 
Bušs, kuri prezentēja filmu «Latvijas 
mežu daudzveidība». Mācību filma 
skolas auditorijai vienkāršā un at-
raktīvā veidā risina aktuālos ornito-
loģijas un vides aizsardzības jautāju-
mus. 

Pēc filmas noskatīšanās tika uz-
doti dažādi jautājumi par filmā re-
dzēto un dzirdēto. Skolēni bija aktīvi 
un zinoši, par ko no LOB pārstāvjiem 
saņēma uzslavu un balvā - žurnālu 
«Putni», uzlīmes un grāmatzīmes ar 
LOB aktuālo informāciju. Ieguvēji no 
redzētā un dzirdētā bijām visi. 

Novērtēti konkursa «Iecavas novada 
uzņēmēju gada balva» pretendenti

šādās nominācijās: «Gada lauk-
saimnieks», «Gada inovācija uzņē-
mējdarbībā», «Gada mājražotājs/ 
amatnieks», «Gada viesmīlīgākais 
uzņēmējs», «Gada pašvaldības 
partneris», «Gada skolēnu mācību 
uzņēmums» un «Gada uzņēmējs». 
Konkursa uzvarētāji tiks godinā-
ti svinīgā pasākumā 8. decembrī  
Iecavas kultūras namā.

Konkurss ir Iecavas novada 
pašvaldības rīkots un finansēts 
ikgadējs pasākums ar mērķi apzi-
nāt un godināt novada uzņēmējus 
un saimnieciskās darbības veicē-
jus, kuri aktīvi un godprātīgi dar-
bojas savā nozarē. 

Oktobrī ir noslēgusies projekta 
«Autoceļa «V1040-Roņi-
Tāmas-Renceles-A7» pārbūve» 
īstenošana, kuras rezultātā 
pārbūvēts autoceļš 2,216 km 
garumā.

Projekta (Nr. 18-06-A00702-
000024) mērķis ir pašvaldības 
lauku ceļa pārbūve atbilstoši te-
ritorijas plānošanas dokumentos 
noteiktajām prioritātēm un rīcī-
bas plānam, pašvaldības un uzņē-
mēju kopīgi noteiktajiem ceļu iz-
vērtēšanas kritērijiem un pašval-
dības grants ceļu novērtējumam. 

Projekts tika realizēts, lai uzla-
botu iedzīvotāju dzīves vidi un vei-
cinātu uzņēmējdarbības attīstību, 
kā prioritāti izvirzot lauksaimnie-
cības uzņēmējdarbības veicinā-
šanu un konkurētspēju Iecavas 
novadā. 

Lai īstenotu projektu grants 
ceļa pārbūvei, 2015. gada nogalē 
un 2016. gada sākumā pašval-
dības pārstāvji tikās ar vietējiem 

Noslēgusies 
autoceļa pārbūve

uzņēmējiem, diskutēja par pašval-
dības grants ceļu stāvokli, noteica 
prioritāros ceļus un to vērtēšanas 
kritērijus. Atbilstoši noteiktajiem 
kritērijiem ceļi tika sarindoti prio-
ritārā secībā un tika veikta vizu-
ālā satiksmes skaitīšana. Rezul-
tātā tika noskaidrots pašvaldības 
ceļš ar visintensīvāko satiksmi un 
2016. gada nogalē iesniegts pro-
jekta pieteikums Lauku atbalsta 
dienestā.

Projekta kopējās izmaksas 
ir 291 763,89 EUR. Publiskais 
finansējums 261 547,86 EUR, 
bet pašvaldības finansējums -  
30 216,03 EUR. Projektu līdzfi-
nansē Eiropas Savienības Eiropas 
Lauksaimniecības attīstības fonds 
lauku attīstībai (ELFLA).

Pašlaik notiek tehniskās doku-
mentācijas izstrāde ceļa «A7-Pa-
pardes-Gāršas-Spītes-Podāzeļi» 
pārbūvei 2019. gadā. 

Kopējais pašvaldības grants 
ceļu pārbūvei piešķirtais ELFLA 
finansējums ir 470000,00 EUR, 
kas ir 90% no attiecināmajām iz-
maksām. 
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Kāds bijis OKTOBRIS : : :
Oktobrī Iecavas novadā reģistrēts tikai viens jaundzimušais - mei-

tenīte, kurai doti vārdi Anastasija Liene. Dzimtsarakstu nodaļā arī iz-
sniegtas 11 miršanas apliecības, reģistrētas vienas laulības un četri 
pāri sveikti kāzu jubilejā, informē nodaļas vadītāja Edīte Jančone. 

Attīstības komitejas 1. novembra 
sēdes darba kārtībā bija iekļauti 
seši jautājumi.

Turpinās darbs pie 
Iecavas novada izglītības 
sistēmas plānošanas
Kā zināms, 2019. gadā internāt-

skolas Latvijā vairs nepastāvēs un 
Iecavas internātpamatskolas darbī-
ba vairs netiks pat daļēji finansēta 
no valsts budžeta. Turpmāk visas 
izmaksas nāksies segt pašvaldībai.

Pašlaik Iecavas internātpamat-
skolas telpas netiek efektīvi izman-
totas: skolā mācās 187 skolēni, bet 
ēkas kapacitāte ir 290. Tāpat tiek 
prognozēts, ka pēc internātskolas 
statusa likvidēšanas vairākums to 
skolēnu, kas uz Iecavu brauc mā-
cīties no citām pašvaldībām, nā-
kamajā mācību gadā skolas gaitas 
varētu izvēlēties turpināt citur.

Ņemot vērā esošo skolēnu 
skaitu Dzimtmisas pamatskolā 
(01.09.2018. - 97), pašvaldībai nav 
saimnieciski ekonomiska pamato-
juma ieguldīt lielas naudas sum-
mas ēkas atjaunošanā un kvalita-
tīva mācību darba nodrošināšanā. 
Lai skola atbilstu valstī noteiktajām 
prasībām, būtu jāveic ne vien ēkas 
remonts, bet arī jāparedz jauna pie-
būve, kurā atrastos sporta zāle. Ja 
tomēr tiktu lemts skolu saglabāt 
un ēku atjaunot, būvdarbu laikā 
skolēni un darbinieki ēkā atrasties 
nedrīkstēs, kas nozīmē, ka mācības 
vismaz uz vienu mācību gadu būs 
jāpārceļ uz citām telpām.

Dzimtmisas pamatskolā mācās 
72 bērni, kas ir deklarēti Iecavas 
novadā. No tiem 43 uz skolu tiek 
vesti no Iecavas. Tādēļ viens no va-
riantiem, kā telpu izmantošanas 
efektivitāti Iecavas internātpamat-
skolā varētu palielināt, būtu Dzimt-
misas pamatskolas un Iecavas in-
ternātpamatskolas reorganizācija. 
Esošajiem Dzimtmisas pamatsko-
las audzēkņiem un pedagogiem tik-
tu piedāvāta vieta jaunizveidotajā 
Iecavas pamatskolā (pašreizējā in-
ternātpamatskolā) vai Iecavas vi-
dusskolā.

Pēc savstarpējās apspriešanās 
un pieejamās informācijas izvērtē-
šanas Attīstības komitejas deputāti 
vienbalsīgi atbalstīja reorganizācijas 
variantu, kurš paredz no nākamā 
mācību gada Iecavas novadā vispā-
rējās izglītības programmu īstenot 
divās mācību iestādēs - Iecavas vi-
dusskolā un Iecavas pamatskolā. 
Jāpiemin, ka, domājot par Iecavas 
internātskolas nākotni un attīstību, 
jau tagad ir uzsākti darbi pie būv-
projekta izstrādes jaunas sporta zā-
les būvniecībai.

15. novembrī plkst. 18.00  
Iecavas kultūras namā interesen-

Diāna Goldmane
sabiedrisko attiecību speciāliste

Novada domē 

ti ir aicināti ierasties uz tikšanos 
ar Iecavas novada domes pārstāv-
jiem, lai iepazītos ar detalizētu in-
formāciju par Iecavas internātpa-
matskolas un Dzimtmisas pamat-
skolas reorganizācijas plāniem un 
uzdotu jautājumus.

Par kapitālsabiedrību 
apvienošanu
Komiteja debatēja par  

SIA «Iecavas tirgus» nākotni un at-
balstīja lēmumu apvienot šo pašval-
dības kapitālsabiedrību ar SIA «Dzī-
vokļu komunālā saimniecība».

Jau vēstījām, ka kopš šī gada 
aprīļa beigām SIA «Iecavas tirgus» 
valdes locekļa pienākumus uzdots 
pildīt Jānim Feldmanim, kurš vada 
SIA «Dzīvokļu komunālā saimniecī-
ba». Darba attiecības ar līdzšinējo 
Iecavas tirgus vadītāju Jāni Ošiņu 
tika izbeigtas, jo viņš bija nolēmis 
doties pensijā.

Par sadarbības iespējām
Deputāti atbalstīja ieceri veidot 

sadarbību ar Latvijas Lauksaim-
niecības universitātes Ainavu arhi-
tektūras un plānošanas katedru. 
Ir zināms, ka ik gadu mācību laikā 
studenti sadarbojas ar dažādām 
pašvaldībām Latvijā, izstrādājot 
kursa un bakalaura darbus, kam 
par pamatu izvēlas kādai konkrētai 
pašvaldībai piederošo zemesgabalu.

Studentiem tiek dota iespēja gūt 
pieredzi projektēšanā un iesaistīties 
projektu izstrādē, bet pašvaldība 
gūst jaunas idejas, kā efektīvi iz-
mantot savā rīcībā esošo zemi. Šajā 
gadījumā Iecavas novads studen-
tiem varētu piedāvāt izstrādāt skiču 
projektus par Iecavas tirgus un par-
ka teritoriju labiekārtošanu.

Novads jārāda video
Pēc deputātes Laines Bahas 

iniciatīvas deputāti iepazinās ar  
SIA «SKY Route Films» piedāvājumu 
novadā notiekošo atspoguļot video 
formātā. Uzņēmums prezentēja da-
žus video, kuri ir tapuši Bauskas 
novadam, un sprieda par iespējām 
filmēt Iecavas novada lielākos pasā-
kumus un izveidot novada vizītkar-
ti, kuru pēc tam ievietot gan Iecavas 
novada mājaslapā, gan sociālo tīklu 
profilos.

Deputāti atzina, ka šādi mate-
riāli Iecavas novadam ir nepiecieša-
mi, jo tas ir jauns veids, kā plašāku 
auditoriju iepazīstināt ar novadu un 
tajā notiekošo.

6. novembrī deputāti strādāja 
Izglītības, kultūras un sporta 
komitejas sēdē. Darba kārtībā 
bija seši jautājumi.

Arī Izglītības, kultūras un sporta 
komitejas deputāti iepazinās ar dar-
ba grupas iesniegtajiem priekšliku-
miem par izglītības iestāžu nākotni 
Iecavas novadā. Deputāti plāno ap-
meklēt tikšanos ar skolēnu vecā-
kiem un pedagogiem 13. novembrī 

Lai pilnvērtīgi izstrādātu plānošanas dokumentu, ir nepieciešama  
nozaru speciālistu un sabiedrības līdzdalība. Aicinām iesaistīties! 

Saskaņā ar Iecavas novada domes 2018. gada 30. oktobra lēmumu 
(prot. Nr. 14, 2. p.) ir uzsākta Iecavas novada Attīstības programmas 
2020.-2026. gadam izstrāde.

Attīstības programma ir vidēja termiņa (līdz septiņiem gadiem) te-
ritorijas attīstības plānošanas dokuments, kas nodrošina mērķtiecīgu 
novada teritorijas attīstību ilgtermiņā. Attīstības programma ir pamats 
pašvaldības budžeta līdzekļu plānveida izlietošanai dažādu nozaru at-
tīstības projektiem, kā arī investīciju piesaistei.

Plānošanas dokumenta izstrāde notiks no 2018. gada decembra 
līdz 2019. gada oktobrim. 

Iecavas pašvaldības administrācija aicina iedzīvotājus, bied-
rību pārstāvjus, uzņēmējus, kā arī citus interesentus pieteikties 
līdzdalībai programmas izstrādē šādās tematiskajās darba grupās:

1. Sabiedrības darba grupa (izglītība un jaunatnes lietas, kultū-
ra un sabiedriskās organizācijas, sports un aktīvā atpūta, pārval-
de, komunikācija un sadarbība);

2. Labklājības darba grupa (veselība un sociālais darbs, sabied-
riskā kārtība un drošība);

3. Ekonomikas un vides jautājumu darba grupa (uzņēmējdarbī-
ba un nodarbinātība, mājokļi un dzīves vide, būvniecība un tehnis-
kā infrastruktūra, vide un dabas resursi).

Darba grupu sanāksmes plānotas laika posmā no 2018. gada de-
cembra līdz 2019. gada februārim. 

Aicinām pieteikt savu dalību kādā no tematiskajām darba gru-
pām līdz 2018. gada 14. decembrim, iesniedzot rakstisku pietei-
kumu brīvā formā ar šādu informāciju: 

- kontaktinformācija (vārds, uzvārds, dzīvesvietas adrese, tālruņa 
numurs, e-pasta adrese), 

- vēlamā tematiskā grupa/-as, pieredze norādītās darba grupas 
kādā no apakšjomām, motivācija dalībai darba grupā.

Aicinām sūtīt pieteikumus pa e-pastu (dome@iecava.lv) vai pa pas-
tu (Skolas ielā 4-40, Iecavā, Iecavas novadā, LV-3913), tos adresējot 
Iecavas novada pašvaldībai ar norādi «Dalība Attīstības programmas 
izstrādē».

Informācija par sabiedrības līdzdalības iespējām un Attīstības 
programmas izstrādes gaitu būs atrodama pašvaldības tīmekļa vietnē 
www.iecava.lv, sadaļā Pašvaldība > Plānošanas dokumenti. 

Paziņojums par Iecavas novada 
Attīstības programmas
2020.-2026. gadam izstrādi

Dzimtmisas pamatskolā un tikša-
nos ar visiem interesentiem Iecavas 
kultūras namā 15. novembrī un 
turpināt skatīt šo jautājumu Izglī-
tības, kultūras un sporta komitejas 
ārkārtas sēdē.

Par Iecavas novada brošūru
Iecavas novada brošūra pēdējo 

reizi tika izdota 2005. gadā. Kopš 
tā laika novadā daudz ir mainījies, 
tādēļ 2019. gadā Iecavas novada 
pašvaldība plāno izgatavot jaunu 
brošūru. Tajā tiktu iekļauti vispārē-
ji fakti par novadu un pašvaldības 
iestādēm, nozīmīgākajiem īstenota-
jiem projektiem, kā arī informācija, 
ar ko novads lepojas: par saviem 
iedzīvotājiem un viņu aktivitātēm. 
Deputāti iepazinās ar brošūras pir-

mreizējo tekstuālo sagatavi un iztei-
ca savus priekšlikumus.

Plāno sniegt 
finansiālu atbalstu
Saņemts fonda «Sibīrijas bēr-

ni» iesniegums, kurā pašvaldība 
lūgta finansiāli atbalstīt nodibi-
nājuma organizētos pasākumus  
2019. gadā: konferenci un kon-
certu par godu 1941. gadā izsūtīto 
piemiņai, bērnu zīmējumu–sace-
rējumu konkursa organizēšanu, 
filmas montāžu un ekspedīciju uz 
Tomskas apgabalu. Iecavas novada 
dome ilgstoši atbalsta šī fonda akti-
vitātes, tādēļ Izglītības, kultūras un 
sporta komitejas deputāti nolēma 
paredzēt līdzekļus šim mērķim arī 
nākamā gada budžetā. 
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Jau vairāk nekā 15 gadu 
Iecavas vidusskola ir dalībniece 
10 valstu sadarbības projektā 
«Eiropas Jauniešu konference». 
Ikgadējā tradīcija pāraugusi skolu 
draudzībā un atkalredzēšanās 
priekā.

Aizsākums starptautiskajām 
skolas aktivitātēm meklējamas jau 
2004. gadā, kad skolotāju Anitas 
Ozoliņas un Mirdzas Celmiņas vadī-
bā Iecavas vidusskola piedalījās Co-
menius izglītības projektā, sadarbo-
joties ar Dānijas, Itālijas, Francijas 
un Īrijas skolām. Projektam noslē-
dzoties, paralēli izveidojās Eiropas 
sadarbības modelis «Euronetwork 
Y2K», kura nosaukums tika mainīts 
uz «European Youth Conference» 
(Eiropas Jauniešu konference). Ko-
ordinatora darbu uzņēmās starp-
tautiskā skola Vācijā - Europaschule 
Gladenbach. Jau pieminētās sešas 
valstis turpināja attīstīt sadarbību, 
piepulcinot skolas no Polijas, Lielbri-
tānijas, Krievijas un Ungārijas.

No katras valsts delegācijā ir 3- 
4 skolēni un skolotāji. Iecavas vidus-

Viesojoties Budapeštā, tāpat kā pārējo valstu delegācijas iekārto-
jām nacionālo standu, lai prezentētu arī savu skolu un novadu.

Esam līdzvērtīgi dalībnieki Eiropas sadraudzības projektā
Solvita Dārziņa
angļu valodas skolotāja, 
projekta vadītāja

«Gribējām ļoti koncentrēti pa-
rādīt mazliet no visa, lai iecavnieki 
redz, kas notiek mākslas skolā. Ja 
bērni tur nemācās, tad priekšstata 
nav. Prieks, ka koncerta starplaikā 
zāle bija pilna, un tas nozīmē, ka 
aptuveni trīssimt cilvēku šo priekš-
statu guva,» pastāstīja programmas 
skolotāja Signe Potaša. 

«Piecu gadu laikā mākslas noda-
ļas audzēkņi apgūst diezgan daudz 
priekšmetu: zīmēšanu, gleznošanu, 
kompozīciju, darbu materiālā, vei-
došanu, keramiku, datorgrafiku un 
mākslas vēsturi. Izstādē bija pārstā-
vētas visas šīs mākslas tehnikas, iz-
likti arī vairāki diplomdarbi. 

Man pašai ļoti patīk darbs ar 
bērniem, varu līdz ar viņiem apgūt 
kaut ko jaunu. Mākslas skolā bērni 
mācās to, ko paši ir izvēlējušies, tā-
pēc viņi ir motivētāki darbam nekā, 
iespējams, kādas vispārizglītojošās 
skolas skolēni. Un izstādē varēja re-
dzēt, ka darbi tiešām ir izdevušies. 
Diemžēl izstāde kultūras namā bija 
redzama tikai īsu brīdi, taču decem-
brī skolai ir svinama jubileja, tad iz-
stādes darbus izliksim apskatei arī 
skolas telpās. Kas nepaspēja - varēs 
aiziet un apskatīties.»

Iveta Andžāne kuplā ģimenes 
lokā uz koncertu bija ieradusies no 
Bauskas novada Gailīšu pagasta. 
Viņas nodoms - ne tikai smelties 
svētku noskaņu, bet arī paklausīties 
un just līdzi savas meitas - Iecavas 
Mūzikas un mākslas skolas direkto-
res Zanes Andžānes - dziedājumam. 
«Uz koncertu atbraucu jau otro 
gadu, tas ir burvīgs un ļoti skaists. 
Esmu prieka un sajūsmas piepildī-
ta. Tas, ko bērni var izdarīt, ir fan-
tastiski. Ļoti skaisti dziedāja mazie 
solisti. Patika dažādība, dalībnieku 
dažādās savstarpējās variācijas un 
netradicionāli skaņdarbu atskaņo-
jumi. Piemēram, kokles parasti ne-
dzirdam lielajos koncertos, bet šeit 
tās bija piesaistītas un skanēja ļoti 
labi. Ar šo koncertu tika ievadīts arī 
patriotisma mēnesis. Labi, ka tas iz-
skanēja vēl pirms Lāčplēša dienas, 
radīja vajadzīgo noskaņu un emo-
cionālo pacēlumu, palīdzēja audzēt 
sevī šo svētku sajūtu.»

Biruta Švītiņa: «Koncerts man 
ļoti patika. Tā kā pati esmu strādā-
jusi kultūras jomā, zinu, cik milzīgs 
darbs tajā ieguldīts. Elīzu Hvani 
pazinu vēl kā mazu, trauslu meite-
nīti, bet tagad izaugusi tik talantīga 
diriģente - prieks skatīties. Koncerts 
bija ļoti labi pārdomāts: režija, reper-

skolu šogad pārstāvēja 10. klases 
skolēni Keita Mole, Rolands Rudzis 
un Laura Rozentāle, kā arī skolo-
tājas Solvita Dārziņa, Gita Zaķe un 
skolas direktore Agra Zaķe.

Projekta mērķis ir jauniešu sa-
darbības veicināšana Eiropas mēro-
gā, kultūrvides iepazīšana, globāla 

pasaules redzesloka paplašināšana, 
komunikācijas un angļu valodas 
prasmju pilnveide. Pirms dalības 
konferencē tiek veikts sagatavoša-
nās posms jeb mājas darbs. Katru 
gadu tiek noteikta tēma - tā gada ak-
tualitāte pasaulē, kura tiek iepriekš 
sagatavota prezentācijas veidā. Dalī-

ba konferencē jauniešiem sniedz ne-
novērtējamu pieredzi, bagātina valo-
du un paplašina redzesloku. Mūsu 
sadarbības partneri ir ģimnāzijas un 
liceji ar augstiem mācību sasniegu-
miem, kā arī divas starptautiskas 
skolas. Tas mūsos rada mērķtiecību 
un iedrošinājumu, ka arī reģiona 
vidusskola var sniegt skolēna dzīvei 
nepieciešamas vispusīgas zināšanas 
un prasmes. 

Šoruden viesojāmies pie mūsu 
sadraudzības skolas, kas ir sasnie-
gusi valsts otro labāko rezultātu pēc 
Ungārijas skolu novērtējuma reitin-
giem. Piecu dienu darba programmā 
iepazinām Budapeštu un diskutē-
jām par tēmu «Domā globāli, rīko-
jies lokāli. Vienotība vai dažādība». 
Skolēni internacionālā grupu dar-
bā iestudēja teātra skečus, veidoja 
dialogus, zīmēja plakātus, radošu-
mu pauda, sacerot dzejas rindas 
un dziesmas.  Skolotāju sanākšanā 
spriedām par turpmāko sadarbību 
nākotnē. Arī šajā mācību gadā di-
vas skolnieces dosies uz divu nedē-
ļu mācībām Vācijas skolā un dzīvos 
viesģimenēs. 

Paldies mūsu novada pašvaldī-
bai un vidusskolas vadībai par paš-
aizliedzīgu atbalstu skolas starptau-
tisko sakaru attīstīšanā. 

Ar Latviju sirdī

tuārs, gaismas, skaņa, pašu pedago-
gi un audzēkņi un piesaistītie solisti 
- viss bija vietā. Labs pasākums, lai 
noskaņotos svētkiem. Svētku sajūta 
katram gan vispirms ir jāatrod sevī. 
Ja būsi atvērts un pozitīvs, tad arī 
svētku sajūta nekur nepazudīs!» 

Jolanta Smeltere: «Koncerts ļoti 
patika. Ļoti emocionāls, sirsnīgs un 
mīļš pasākums. Sajūtas paspilgti-
nāja arī tas, ka koncerta dalībnieku 
vidū bija mana astoņus gadus vecā 
meitiņa Luīze. Līdzīgi kā pagājušajā 
gadā, koncerta repertuārs bija emo-
cionāls, patriotisks un dvēselisks, 
brīžiem pat skrēja skudriņas. Tas, 
ka daudzas dziesmas ir no kādas 
zināmas izrādes vai filmas, liek tās 

uztvert ne tikai kā vienkāršas dzies-
mas, bet kā kaut ko vairāk - ar tām 
līdzi nākošo stāstu un kontekstu. 
Arī lielie un mazie mākslinieki bija 
burvīgi. Mēģinājumi bija gari un ilgi, 
bet, ja bērns uz tiem iet ar prieku, 
tad liekas raizes tas nesagādāja. 

Ja ģimenē patriotisma tradīcijas 
tiek turētas godā, tad arī bērni tās 
pārņems kā pašsaprotamas. Gai-
dot Lāčplēša dienu un valsts svēt-
kus, pie apģērba parasti spraužam 
sarkanbaltsarkano lentīti, mājās ir 
kāda svecīte, kāds karodziņš, kāds 
pašdarināts sīkumiņš, kas rada va-
jadzīgo noskaņu. Tagad arī vakara 
šūpuļdziesmas vietā ar bērniem mā-
cāmies dziedāt himnu.»  

no projekta albuma

Ances Straujās diplomdarbs - no silikona veidots 
dzimtas vairāku paaudžu sieviešu plaukstu atlējums.
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Dzīvojamās mājas Ozolu 
ielā 3, Iecavā, iedzīvotāji kon-
kursam iesniedza trīs projektus. 
Pateicoties iedzīvotāju iniciatīvai, 
visās trīs mājas kāpņutelpās ir 
nomainīti logi un iekšdurvis. Vie-
na projekta izmaksas sastādīja  
1525 eiro, no kuriem 850 eiro bija 
pašvaldības finansējums

Par energoefektivitāti un mā-
jas vizuālo tēlu tiek domāts arī 
Jaunaudrupos, kur iedzīvotāji 
saņēma finansējumu, lai daudz-
dzīvokļu mājas abās kāpņutelpās 
nomainītu logus un iekšdurvis.

Projekta kopējās izmaksas – 
1201,26 eiro, pašvaldības finan-
sējums – 850,00 eiro. 

Dzīvojamās mājas Rīgas ielā 
41, Iecavā, iedzīvotāji vēlas sa-
viem un kaimiņu māju bērniem 
un jauniešiem nodrošināt iespēju 
nodarboties ar sportu savas mā-
jas tuvumā, tādēļ projekta ietva-
ros mājas iekšpagalmā uzstādīja 
basketbola grozu un daļēji sakār-
toja laukumu pie tā (pārvietoja 
betona plāksnes). Nākamgad ak-
tīvie iedzīvotāji plāno konkursā 
piedalīties atkal, lai varētu uzklāt 
jaunu basketbola laukuma segu-
mu.

Projekta kopējās izmaksas sa-
stādīja 750 eiro, pašvaldības fi-
nansējums – 409,27 eiro. 

Ozolu ielas 5, Iecavā, iedzī-
votāji īstenoja projektu «Prieks 
mūsu bērniem», kura ietvaros 
mājas pagalmā tika ierīkots rota-
ļu laukums. Šāds laukums, kur 
ir divu veidu šūpoles, slidkalniņš 
un kāpšļu siena, ir piemērota vie-
ta, kur bērniem satikties un at-
pūsties. Projekta īstenotāji prie-
cājas, ka interese par laukumu 
ir liela, tādēļ plāno īstenot savas 
idejas arī nākamgad un iesaistīt 
arī citu māju iedzīvotājus.

Projekta kopējās izmaksas – 
1350,00 eiro, pašvaldības finan-
sējums – 850,00 eiro. 

Senioru deju kopa «Kame-
nes» projekta ietvaros iegādājās 
savam kolektīvam skatuves tēr-
pus (blūzes un svārkus) un ka-
rogu. «Kamenes» iesaka arī citiem 
uzdrošināties un piedalīties šāda 
veida konkursos, lai gūtu finan-

JĀNIS BEĶERIS dzimis  
1985. gada 18. novembrī Rīgā. Sā-
kot ar 7. klasi, mācījies Iecavas vi-
dusskolā un to pabeidzis 2004. ga- 
dā. Paralēli turpinājis mācības 
Vecumnieku Mūzikas un mākslas 
skolā, kuru absolvējis 2001. gadā. 
Skolas laikā aktīvi iesaistījies no-
vada un reģiona sabiedriskajā dzī-
vē, vairākus gadus vadot Iecavas 
vidusskolas Skolēnu domi, avīzi 
«SkolasDIENA», kā arī vienu ga- 
du - Bauskas rajona Skolēnu pa-
domi. 

«Vienmēr būšu pateicīgs savai 
Iecavas vidusskolai par uzticēša-
nos un iespēju kopā ar ļoti spē-
cīgu skolēnu komandu paveikt 
patiešām daudz un sniegt vērtīgu 
ieguldījumu skolas dzīves uzlabo-
šanā,» atzīst bijušais absolvents.  
«Lielā mērā tieši šī aktīvā sko-
lēnu līdzpārvaldes darbība man 
palīdzēja izvēlēties tālākās studi- 
jas – starptautiskā universitā-
tē Tallinā, Igaunijā, ieguvu ba-
kalaura grādu starptautiskajās 
attiecībās. Pēc studijām uz brīdi 
atgriezos savā skolā skolotāja lo- 
mā – mācīju vidusskolā angļu va-
lodu, kā arī politiku un tiesības. 
Tā bija ļoti vērtīga pieredze, ko 
ārkārtīgi izbaudīju. Tas gan nebi-
ja mans pirmais darbs Iecavā, jo 
vēl skolas laikā strādāju Iecavas 
kultūras namā par deju kolektīva 
koncertmeistaru.»

2008. gadā Jānis sācis civil-
dienesta gaitas, pievienojoties Aiz-
sardzības ministrijas kolektīvam 
un strādājot ar valsts aizsardzības 
plānošanas un politikas jautāju-
miem. Pēc dažiem gadiem ar Mi-
nistru prezidenta rīkojumu pārgā-
jis uz Ārlietu ministriju un vēlāk 
nokārtojis pārbaudījumus, lai 
kļūtu par diplomātu un iestātos 
diplomātiskajā dienestā. Vienlai-
kus arī papildinājis akadēmiskās 
zināšanas un 2011. gadā Latvijas 
Universitātē ieguvis maģistra grā-
du vēsturē, kas vienmēr bijusi vie-
na no viņa lielākajām interesēm. 

2015. gada vasarā sācis strā-
dāt par Latvijas vēstnieka vietnie-
ku diplomātiskajā dienestā An-

Oktobrī Jānis 
bijis darba vizītē 
Vašingtonā, 
ASV. Šeit - pie 
Baltā nama, 
kuru pirmoreiz 
izdevies apskatīt 
arī no iekšpuses.
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karā, Turcijā. Līdzās intensīvam 
divpusējo un ekonomisko sakaru 
veicināšanas darbam piedzīvojis 
vairākus teroraktus un militāro 
valsts apvērsuma mēģinājumu, 
kura laikā vadījis vēstniecības 
darbu kā pagaidu pilnvarotais liet- 
vedis. Kopš atgriešanās Latvijā šā 
gada pavasarī J. Beķeris Ārlietu 
ministrijā vada NATO un Eiropas 
drošības politikas nodaļu, ikdienā 
sekmējot nacionālās drošības in-
teresēs balstītas Latvijas ārpoliti-
kas veidošanu un īstenošanu.

Paralēli vairāk nekā 10 gadu 
Jānis strādā par tulku un tulkotā-
ju, kā arī cenšas atrast laiku vai-
rākiem hobijiem: «Pēdējos gados 
mana lielākā aizraušanās atkal 
ir dejošana – skolas laikā tās bija 
tautiskās dejas, bet tagad dejoju 
un pat esmu mācījis dzīvesprie-
cīgās un rokenrolam tuvās svinga 
ēras dejas Lindy Hop.

Lai gan darba dēļ pastāvīgi 
dzīvoju Rīgā, sekoju līdzi norisēm 
Iecavā vismaz attālināti ar sociālo 
mediju palīdzību, kā arī uzturot 
kontaktus ar savu skolu (svei-
cieni nepārspējamajai direktorei 
Agrai Zaķei!), kurā nu jau mācās 
mana māsasmeita Paula. Regulāri 
apciemoju vecākus, omīti un mā-
sas ģimeni un priecājos par vizuāli 
redzamajām pozitīvajām pārmai-
ņām manā mīļajā novadā.»

Jānim ir laimējies dzimšanas 
dienu svinēt vienā datumā ar 
mūsu valsti, un šis gads, protams, 
ir īpašs. Viņš priecājas, ka ir atpa-
kaļ dzimtenē un simtgadi sagaidīs 
Latvijā. Savus vistuvākos cilvēkus 
Jānis aicinās skaistās svētku bro-
kastīs, lai visi kopā pēc tam varētu 
piedalīties centrālajos svētku pa-
sākumos Rīgā. 

«Svētkos sev un citiem novēlu 
augstāku pašapziņu, kā arī spē-
cīgāku pārliecību pašiem par sevi 
un mūsu valsti – mums ir patiesi 
visskaistākā, veiksmīgākā un īpa-
šākā zeme pasaulē. Novērtēsim, 
ka mums ir tik neticami daudz 
dots, mīlēsim un lolosim mūsu 
zemi Latviju!» 

Sagatavojusi Beata Logina
 

sējumu savu ideju realizēšanai.
Projekta izmaksas sastādīja 

968 eiro, no kuriem 822,80 eiro 
bija pašvaldības finansējums. 

Daudzdzīvokļu māja Dzirna-
vu ielā 2a projektu konkursā pie-
dalījās jau pagājušajā gadā, kad 
viņu projekts «Raitu soli, sausām 
kājām» tika atzīts par labāko. 
Šogad mājas iedzīvotāji konkur-
sā startēja atkārtoti un uzlaboja 
mājas iebraucamā ceļa stāvokli. 
Viņu mērķis bija piekļūšanu mā-
jai gan gājējiem, gan autotrans-
portam padarīt ērtāku un patīka-
māku.

Projekta kopējās izmaksas – 
1263,09 eiro, pašvaldības finan-
sējums – 849,44 eiro. 

Par mājas pagalma labiekār-
tošanu domā arī Skolas ielas 
17, Iecavā, mājas iedzīvotāji. Lai 
sakārtotu mājas koplietošanas 
teritoriju (iebraucamo ceļu un 
iekšpagalmu) un atrisinātu auto-
mašīnu novietošanas jautājumu, 
tika lemts likvidēt mājas priekšā 
esošo puķu dobi, izveidot stāv-
laukumu sešām automašīnām 
un atjaunot iebraucamo ceļu.

Projekta kopējās izmaksas – 
1005,95 eiro, pašvaldības finan-
sējums – 850,00 eiro. 

Sila ielas 10, Iecavā, nama 
iemītnieki izmantoja konkursa 
sniegtās iespējas, lai uzlabotu 
dzīvojamās ēkas tehnisko stā-
vokli un vizuālo tēlu. Tika veik-
ta ēkas priekšējās daļas cokola 
atjaunošana un bruģa seguma 
ieklāšana. Projekta īstenošanā 
iesaistījās mājas iedzīvotāji un 
brīvprātīgie palīgi, pienākumus 
dalot atbilstoši katra profesijai 
un spējām. Projekta izmaksas sa-
stādīja 1416,62 eiro, no kuriem 
708.40 eiro bija pašvaldības fi-
nansējums.

Konkursa mērķis ir sniegt po-
zitīvu ieguldījumu Iecavas nova-
da iedzīvotāju dzīves vides uzla-
bošanā, sekmējot dzīves kvalitāti 
gan fiziskajā, gan sociālajā jomā; 
veicināt iedzīvotāju privātu ini-
ciatīvu un atbildību par dzīves 
vides un kvalitātes uzlabošanu, 
iesaistot sabiedriskajā darbā, 
attīstot sadarbību starp vietējo 
sabiedrību, pašvaldību un uzņē-
mējiem. 

Uzvar 
«Prieks 
mūsu bērniem»

no personiskā albuma
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Ik gadu 11. novembrī, Lāčplēša 
dienā, visā Latvijā tiek iedegtas 
neskaitāmas sveces, pieminot 
Latvijas valsts armijas uzvaru 
pār tā saukto Bermonta 
karaspēku 1919. gadā. 

Iecavā 11. novembrī tradicionāli 
norisināsies lāpu gājiens un piemi-
ņas pasākums pie Brīvības piemi-
nekļa parkā. Neatņemama Lāčplēša 
dienas tradīcija ir svecīšu dedzinā-
šana. Lai pasargātu pieminekli no 
sveču izdedžiem un liesmu karstu-
ma, ir izgatavoti vairāki statīvi, uz 
kuriem Lāčplēša dienā varēs novie-
tot aizdegtās sveces. 

Speciālās konstrukcijas tiks no-
vietotas maršrutā, pa kuru virzīsies 
lāpu gājiens: Rīgas un Krasta ielas 
krustojumā, Puškina un Krasta  
ielas krustojumā, parkā pirms koka 
tiltiņa, pie stēlas Lāčplēša Kara or-
deņa kavalieriem un blakus Brīvības 
piemineklim, informē SIA «Dzīvokļu 
komunālā saimniecība» dārzkopības 
speciāliste Sarmīte Avota.

Lai godinātu cilvēkus, kuri cī-
nījušies par mūsu valsts brīvību, 
iecavnieki aicināti Lāčplēša dienā 
aizdegtas svecītes likt ne vien uz mi-
nētajiem statņiem, bet arī savu māju 
logos.

Pirmās Latvijas brīvvalsts laikā 
pastāvējusi tradīcija svecītes novie-
tot arī uz trotuāra ielas malā. Mūs-
dienās gan šī tradīcija nebūtu kul-
tivējama, jo satiksme kļuvusi daudz 
intensīvāka un netrūkst vandaļu, 
kas izmanto katru iespēju sabiedris-
kās vietās radīt nekārtību. Diemžēl 
nav iespējams visur nodrošināt kār-
tības uzraugu pastāvīgu klātbūtni. 
No drošības un sakoptības viedok-
ļa - nebūtu labi, ka svecītes tiktu 
izspārdītas un izmētātas pa ielām, 
norāda S. Avota.  

Pieminot 
Latvijas 
aizstāvjus, 
iedegsim 
svecītes

Sabiedriskās kārtības nodaļa atgādina, 
ka 11. novembrī un 18. novembrī pie mājām jāizliek 

Latvijas karogs, kā arī aicina iecavniekus pirms valsts svētkiem
 sakopt savus īpašumus un to apkārtni. !
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Neaizmirsti abonēt «IECAVAS ZIŅAS» 
nākamajiem mēnešiem: https://abone.pasts.lv  

vai LATVIJAS PASTA nodaļās.

Abonementa cena 1 mēnesim - 0,85 eiro.

Kad necerēti vēlu Latviju ir 
apciemojis īsts rudens ar lietu, 
vēju un tumšiem vakariem, 
30. oktobrī Iecavas Jauniešu 
centrā norisinājās pirmā Loesje 
rakstīšanas darbnīca. 

Loesje ir organizācija, kas savu 
viedokļu paušanai izmanto īpašu 
rakstīšanas tehniku. Organizācija 
veido melnbaltus plakātus, kuru tek-
sti tiek radīti, nelielās radošās grupās 
rakstot savas asociācijas par kon-
krētu tēmu, pēcāk veidojot no tiem 
unikālus teikumus. Pati organizācija 
šo nodarbošanos sauc par melnbalto 
revolūciju. Plakāti tiek parakstīti ar 
nīderlandiešu meitenes vārdu – Loes-
je. Šis vārds tiek izrunāts kā Luša. Ja 
to tulkotu latviski, tad tas nozīmētu 
Lūcija.

Jaunieši arvien vairāk saskaras 
ar nepatīkamiem izaicinājumiem 
interneta vidē, ko bieži veicina 
pavirša, nevērīga un rupja 
vienaudžu uzvedība. Par spīti 
pieredzes trūkumam, saspīlējumus 
jaunieši lielākoties risina paši. Lai 
iedrošinātu bērnu dalīties, ne tikai 
ar ikdienas notikumiem, bet arī 
izaicinājumiem, vecākiem biežāk 
jāatvēl laiks sarunām - reizēm 
pietiek kaut ar kvalitatīvām 15- 
30 minūtēm, taču svarīgi tās atrast 
katru dienu. Pieaugušajiem ir 
būtiski atgādināt jauniešiem par 
pieklājību un atbildību digitālajā 
saziņā, uzsver speciālisti. 

Pieaugušajiem ar lielāku 
iniciatīvu jāiesaistās jau-
niešu digitālajā ikdienā

Jaunieši pievēršas 
melnbaltajai revolūcijai

Sporta ziņas
Sacensībās Lietuvā sporta skolu «Dartija» pārstāvēja četri audzēkņi: 
2. un 3. novembrī Šaļčininkos notika ikgadējais Zigismunda Sliževska 
piemiņas turnīrs galda tenisā bērniem un jauniešiem, informē treneris 
Egmonts Cildermanis. Turnīrā piedalījās sportisti no Lietuvas, Latvijas, 
Baltkrievijas un Krievijas. Visās grupās bija ļoti spraigas cīņas divu dienu 
garumā. Patīkamu pārsteigumu sagādāja Reinis Rozentāls, kurš savā 
apakšgrupā izcīnīja uzvaru un tika pirmajā finālā, kur izcīnīja augsto  
16. vietu starp 48 dalībniekiem. Tas ir ļoti atzīstams panākums, jo Reinis 
šo sporta veidu apgūst tikai mazliet ilgāk nekā gadu. Pārējiem audzēkņiem 
sekmes bija mazākas, bet visi cīnījās, cik varēja. Rezultāti:
2007. g. dz. un jaunākas meitenes (47 meitenes): 29. vieta H. H. Zāģere;
2007. g. dz. un jaunāki zēni (48 zēni): 16. vieta R. Rozentāls;
2003. g. dz. un jaunākas meitenes (28 meitenes): 16. v. L. Bogdanoviča,
22. v. R. Meļķe. 

LJBL mini spēles: U-12 vecuma grupas Iecavas novada sporta skolas 
«Dartija» basketbolisti 3. novembrī spēlēja Liepājā, informē treneris 
Voldemārs Pārums.
Iecava/Vecumnieki – Dobele 
50:14 (H. Vītiņš 11, N. Puntusevicius un A. Jaunzems pa 7)
Iecava/Vecumnieki – Liepāja 2 
34:12 (R. Stančiks 11, A. Jaunzems 7)
Iecava/Vecumnieki – Jelgava 
23:66 (R. Stančiks 11)

LJBL 2018./2019. gada čempionāta spēles: 5. novembrī Nacionālās līgas 
Rietumos sporta skolas «Dartija» audzēkņi spēlēja savā laukumā, informē 
basketbola treneris Vilnis Gailums.
Iecava – BJBS Rīga/Pārdaugava 1
U–14 31:76 (H. Pļaviņš 19, R. Bole 6)
Iecava – BJBS Rīga/Pārdaugava 2
U-14 61:11 (H. Pļaviņš 17, L. Lapiņš 9, R. Bole 8) 

Tā kā līdz pagājušās nedēļas beigām sporta skolā «Dartija» vēl nebija  
pievienota apkure, vairāki plānotie pasākumi tika atcelti. Šīs nedēļas 
sākumā apkure izglītības iestādei ir pievienota. 

Pasākumu vadīja jaunatnes organizācijas Klubs «Māja» aktīvists un 
Loesje idejas kurators Latvijā Eduards Oto Kalns.

Vertējam kopā
«IZ» redakcija gaida arī TAVUS 

pozitīvos un negatīvos 
vērtējumus!

Negatīvi : : :
Lūgums vecākiem un skolām 
vairāk domāt un skaidrot bēr-
niem, kā svinēt Halovīnu, lai no 
tā neciestu citi iedzīvotāji. Lai 
gan mūsu kāpņutelpā ir ārdur-
vis ar kodu, bērni nāca bariem, 
cilvēkus traucēja visu vakaru 
un neļāva pēc darba atpūs-
ties. Vai tad galvenais ir iegūt 
saldumus? Varbūt aicināt šos 
svētkus vairāk svinēt izglītības 
iestādēs?

Tirgus ielas 
5. mājas iedzīvotāji

Iecavas jaunieši savu melnbalto 
revolūciju veltīja Latvijas valsts svēt-
kiem - patriotiskajam mēnesim. Pir-
mo soli esam spēruši: esam uzraks-
tījuši unikālus teikumus, kas attēlo 
jauniešu asociācijas ar Latviju, kul-
tūru, cilvēkiem, tradīcijām, dabu un 
kaimiņiem. Šie teksti aicina sabiedrī-
bu uz brīdi apstāties un aizdomāties, 
ko katram nozīmē Latvija.

Šobrīd Loesje organizācija veic 
tekstu analīzi un unikālo tekstu kori-
ģēšanu, kurus jau novembra beigās 
mēs ar jauniešiem pielāgosim reālā 
pilsētas vidē ar cilvēkiem, ēkām vai 
dabas ainavām. 

Loesje radošās darbnīcas noslēg-
sies ar īpašu jauniešu darbu izstādi 
Iecavas Jauniešu centra kāpņutelpā. 

Jāpiebilst, ka šādas radošās 
rakstīšanas darbnīcas parasti norisi-
nās nelielās grupās, tāpēc arī dalīb-
nieku skaits šoreiz tika ierobežots. 

Sandra Upelniece
jaunatnes lietu speciāliste
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Reklāma un sludinājumi : : : Aicina darbā : : : Kultūras namā

 Smilts, grants, šķembas, 
melnzeme, kūtsmēsli, kūdra. 

      PAKALPOJUMI:
◊  pašizgāzēji, konteineri
◊  ķēžu ekskavators, buldozers 
◊  universālais ekskavators 
◊  mini iekrāvējs Bobcat
◊  mini ekskavators (3,5 t)                      

 Tālr. 29457686.

Iecavas novada skolu 
sacensības basketbolā 

14. novembrī plkst. 15.00 
4. un 5. klases;

27. novembrī plkst. 15.30 
8. un 9. klases;

4. decembrī plkst. 15.30 
10.-12. klases.

LBL 3:
14. novembrī plkst. 20.30  
BK Dartija - BK Krāslava/ 

Sporta skola;
20. novembrī plkst. 20.30  

BK Dartija - Siguldas  
Sporta skola. 

Sporta skolā

Aizsaulē aizgājuši
Skaidrīte Eglīte (27.02.1932.-02.11.2018.)
Ivans Kruglovs (28.09.1949.-04.11.2018.)

Edvarta Virzas 
Iecavas bibliotēkā 

13. novembrī plkst. 16.00
tikšanās ar vienu no 

grāmatas «Mans tautastērps» 
autorēm Gintu Zaumani. 

Saruna par grāmatas 
tapšanu un īpašajiem 
tautastērpu stāstiem.

Gintas radīto miniatūru 
izšuvumu izstāde. 

Mirušo piemiņas diena 
Sila kapsētā notiks

25. novembrī. 

10. novembrī plkst. 15.00 
izrāde ģimenei «7 PASAKAS 

PAR ŅUKUCĪTI». 
Ieejas maksa - 5 eiro.

SIA «Iecavnieks Auto»  
(reģ. Nr. 43603043473)
vajadzīgi CE kategorijas auto-
vadītāji darbam Baltijas valstīs. 
Tālr. 22026062.

SIA «EKO KOKSNE»  
(reģ. Nr. 53603050231) aicina 
darbā malkas skaldīšanas  
iekārtas operatorus ražotnē 
Iecavā. Tālr. 20608888.

Pirmsskolas izglītības iestāde 
«Dartija» (reģ. Nr. 90000035425) 
aicina darbā sētnieku(-ci).
Interesēties pa tālr. 29448276.

15. novembrī plkst. 18.00 
Iecavas kultūras namā 

notiks SANĀKSME PAR NOVADA 
IZGLĪTĪBAS IESTĀŽU 
REORGANIZĀCIJU. 

Aicināti visi interesenti.


